

## 輔導科 108 年度 10 月份教化藝文活動看板

# The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in October, 2019

### 1. 2019 萬海慈善愛有為公益巡演活動

#### The 2019 Charitable Show of Wan Hai Charity Foundation

10 月 3 日下午,財團法人萬海航運社會福利慈善事業基金會張玉芳主任等 8 名來賓,於本所中正堂舉辦「2019 萬海慈善愛有為公益巡演活動」,由所長主持,三教區共 270 名收容人參加。

In the afternoon of October 3, the director Yu-Fang Zhang and 7 members of Wan Hai Charity Foundation held the 2019 Charitable Show “Loving and Doing” in the Zhong Zheng Hall of the center. The superintendent hosted the activity and there are 270 inmates from the rehabilitation section 3 attending the activity.

相關照片



相關照片





## 2. 10 月份文康競賽~ 『羽球發球高手趣味競賽』

Art and Cultural Competition in October: “The Badminton-Serving Funny Game ”

10 月 17 日下午舉辦 10 月份文康競賽~ 『羽球發球高手趣味競賽』，共計有 11 個單位、44 名收容人參加，經競賽後第一名為調心班，第二名為社一班，第三名為炊場。

In the afternoon of October 17, we held the art and cultural competition: “The Badminton-Serving Funny Game” . There are 11 units and 44 inmates attending the game. The result is as follows: the first place is the Adaptation and Psychological Guidance Class, the second the Social Adjustment Class and the third the Cooking Unit.

相關照片

相關照片

